
12. november 2004

Svar på Det Politisk-Økonomiske Udvalgs spørgsmål nr.  1 af 8.
oktober 2004 

Spørgsmål:
”Kan ministeren bekræfte, at det er hensigten, at der efter strukturreformen kun
skal være ét lønsystem i den offentlige sektor?”

Svar:
Finansministeriet har ikke kendskab til planer om, at der efter kommunalreformen
kun skal være ét lønsystem i den offentlige sektor.

Der henvises i øvrigt til min besvarelse af spørgsmål 2 af 8. oktober 2004.


